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Beste mensen, 

Mijn naam is Koos vd Laan en we hebben een biologisch melkvee bedrijf aan de overkant van het bewuste gebied. 

Een boerderij waar landbouw en natuur samen gaan en waar we vaak  samen met de Agrarische natuurvereniging 

ons steeds blijven ontwikkelen mbt weidevogelbeheer en slootkanten beheer. 

Vorig jaar zomer hebben we met 9 boeren in onze polder een samenwerkingsverband opgericht met als doel CO 2 

reductie op onze landbouwgronden, aanleg van een waterinfiltratiesysteem , geen peilverlaging en extensiveren. 

Hoe wrang is het dan om te zien dat aan de overkant van de weg het tegenovergestelde gebeurd; giga uitstoot van 

broeikasgassen door afgraven van gronden en bewuste bodemdaling!!! 

Inmiddels hebben we als samenwerkingsverband ook een project aangevraagd om oevers te herstellen, de sloten 

ecologisch te schonen,  natuurvriendelijke oevers aan te leggen en de oevers weerbaarder maken tegen de 

oprukkende rivierkreeft. 

Samenwerken is de basis en de kracht om een toekomstbestendige veehouderij en een mooi agrarisch landschap te 

behouden hier in het gebied.  

Zo’n samenwerking zouden we  ook graag willen  zien met de Gemeente en de Provincie. 

Samen met  de omgeving, de boeren, Staatsbosbeheer en gemeente en provincie komen tot een gedragen plan voor 

het gebied Kamerik Teylingens.  

Voorlopig is hier geen sprake van als ik kijk naar de nota van beantwoording waar het College de raad voorstelt om 

in te stemmen met het college voorstel om de bestemming te wijzigen. 

De nota van beantwoording staat vol met aannames, verwachtingen en mitsen en maren die feitelijk niet juist zijn. 

Ik noem er een paar:  we verwachten niet dat er externe werking zal optreden omdat het een NN gebied is…. Heel 

leuk maar staan de Gemeente en Provincie hier garant voor? 

Zo niet … begin er dan niet aan! 

Wat is de bron van de onderbouwing van de gevolgen van het afplaggen mbt broeikasgassen? Er wordt nergens over 

methaan gesproken terwijl methaan de grootste boosdoener wordt mbt broeikasgassen uitstoot in 

nataschraalland….. 

Rondom de waterrijke gebieden zijn muggen en knutten al een groot probleem en blauwtong heeft dan ook in deze 

gebieden het hardst om zich heen geslagen., en hier wordt het gewoon weggewuifd….. 

Tot slot : in alle stukken wordt geschreven over dat deze percelen een  bufferzone worden….. 

Een bufferzone is: een stuk land dat 2 andere gebieden scheidt! 

Oftewel voor Oud kamerik: een zone die het landbouwgebied scheidt van het nat schraalland. Hoe kan je dan nat 

schraalland maken in de bufferzone????  

Ik vraag de raad dan ook niet in te stemmen met het College voorstel maar samen met alle partijen te gaan komen 

tot een gedragen plan, waarvoor al heel veel ideeën zijn geopperd door voorgaande sprekers. 


